
7-12-2020

Toezeggingenlijst cie OR 16 december 2020
Gedaan in Nummer Onderwerp Actie Stand van zaken Verantw. Ph Einddatum
cie OR, 18
november 2020

2020-
11/192

Houtwallen Ph zegt dat de gemeente zo goed mogelijk probeert te communiceren met
de inwoners. Zegt toe met de afdeling Groen dit onderwerp te bespreken.
Het onderhouden van de houtwallen in Zuiderloo en straks in Zandzoom is
maatwerk. Met bewoners informatie uitwisselen over wat de wensen zijn.
Zegt toe een groenbeheerplan met maatwerk voor de houtwallen in
Zuiderloo en Zandzoom te maken en hier de bewoners en deskundigen bij
te betrekken.

In het beleid is vastgesteld dat de gemeente Heiloo de historische houtwallen in de
gemeente wil behouden. In de praktijk blijkt dat het beheer van deze wallen meer
aandacht vraagt. Een houtwal in het grasland met daarnaast een niet waterafvoerende
greppel heeft van nature voldoende ruimte om groter te worden en dan weer terug gezet
te worden. Als deze te hoog of te breed wordt, leidt dit niet tot bezwaren uit de omgeving.
In bebouwd gebied ligt dit echter anders. In Zuiderloo liggen de houtwallen naast
greppels die een belangrijke functie hebben om overtollig water af te voeren. Deze
greppels moet je dus tweemaal per jaar uitmaaien teneinde de waterafvoerende functie te
garanderen. De houtwallen moeten dus regelmatig gesnoeid worden om overhangende
takken te voorkomen.  Daarnaast liggen de houtwallen dichtbij of tegen de tuinen van
bewoners. Dit leidt in sommige gevallen tot tegenstrijdige belangen. Naast genoemde
problematiek is er ook een structureel gebrek aan personeel bij de wijkteams. Hierdoor
zijn houtwallen niet volgens schema gesnoeid en hebben we te maken met
achterstanden. Inmiddels zijn hiervoor in de begroting 2021 extra financiële middelen
beschikbaar gesteld.
Om invulling te geven aan genoemde problematiek wordt er een technisch beheerplan
houtwallen opgesteld. In dit beheerplan wordt opgenomen wat de doelstelling is van de
houtwal en hoe vaak onderhoud wordt gepleegd. Een houtwal langs een
waterafvoerende greppel vraagt een ander regime dan een houtwal die voldoende ruimte
heeft zonder greppel.

Opdam Q1 2021

cie OR, 18
november 2020
Raad, 29 juni 2020

2020-
11/191
2020-
06/175

Sociale woningbouw 18-11-2020. Ph zegt toe dat de raadsinformatieavond met/over Kennemer
Wonen gecombineerd wordt met sociale woningbouw cat 1 en 2. 29-06-
2020 Ph zegt toe dat de raad via een raadsinformatieavond over
programmering sociale woningbouw geinformeerd wordt in
oktober/november 2020 met uitnodiging van Kennemer Wonen.

 Begin 2021 zal er een raadsinformatieavond worden georganiseerd waarbij de nieuwe
directeur van Kennemer Wonen zich voorstelt en Kennemer Wonen een toelichting geeft
over de programmering aan de hand van het jaarplan.

Opdam 1e kwartaal 2021

cie OR, 18
november 2020
Raad, 5 oktober
2020

2020-
11/190
2020-
10/178

Financien Aansluiting A9 Ph zegt toe dat hij het verslag van de vergadering van de stuurgroep d.d.
13 november 2020 zsm doet toekomen.     Ph zegt toe dat hij een expliciete
terugkoppeling aan de raad geeft van de reactie van de projectpartners in
de eerste stuurgroepvergadering waar hij de aangenomen motie Financiële
dekking Aansluiting A9 zal toelichten.

Op 27 november 2020 heeft de raad een memo van B&W ontvangen over de
terugkoppeling Stuurgroep Aansluiting A9 op 13 november 2020.

Opdam

cie OR, 18
november 2020

2020-
11/189

Toezeggingen updaten Ph zegt toe dat hij de einddata toevoegt aan de toezeggingen. Opdam

cie OR, 18
november 2020

2020-
11/188

Groenbeheerplan Ph zegt toe met een datum te komen wanneer het groenbeheerplan
behandeld wordt in de cie OR.

De huidige planning gaat uit van een behandeling van het groenbeheerplan in het college
van B&W medio half februari 2021. Dit betekent dat het beheerplan in de cie OR van
maart 2021 ter bespreking geagendeerd kan worden.

Opdam Q1 2021

cie OR, 18
november 2020

2020-
11/187

Speelvoorziening Melco Ph zegt toe de aanvraag van de bewoners van Melco inzake speelplek
tegemoet te zien en te bestuderen of er ruimte voor is.

Op 23 november jl. is het verzoek tot uitbreiding van de geplande speeltuin en het
creeren van een ontmoetingsplek binnengekomen bij de beheerder speelvoorzieningen.
Het verzoek wordt op dit moment beoordeeld waarbij wordt gekeken in hoeverre
tegemoet kan worden gekomen aan de wensen.

Opdam januari 2021

Raad, 9 november
2020

2020-
11/186

Fonds Sociale Woningbouw Ph Opdam wacht de bespreeknotitie van de raad af als het gaat om de
vulling van het Fonds Sociale Woningbouw.

Opdam

Raad, 9 november
2020

2020-
11/185

Afval Ph Opdam gaat uitzoeken of het mogelijk is (ook met oog op AVG) om de
lengte van de wachtrij te laten zien bij de Afvalstort.

Deze mogelijkheid om een camera te plaatsen wordt bekeken. Zodra er meer over
bekend is komen we er op terug

Opdam Q1 2021

Raad, 2 november
2020

2020-
11/184

Notitie woningbouw Er komt een notitie over woningbouw en deze wordt met de raad
besproken, mogelijk in een besloten setting omdat het soms ook gaat over
grond van particulieren.

 Er zal een notitie over inbreilocaties worden opgesteld. Hierbij wordt ook de toezegging
uit de cie van 27 oktober in meegenomen.

Opdam Q1 2021

Raad, 2 november
2020

2020-
11/183

Onderhoud fiets- en
wandelpaden

Er komt een notitie over het onderhoud fiets- en wandelpaden. In het beleidsplan wegbeheer 2018-2022 zijn de kaders gesteld voor de kwaliteitsniveaus
voor onderhoud van wegverharding en de financiele consequenties daarvan voor de
periode 2018-2022. Ook het onderhoud van fiets- en wandelpaden heeft hierin een plek
gekregen. Bij prioritering van onderhoud wordt veelal voorrang gegeven aan kwetsbare
gebruikers (fietsers en voetgangers). In de op te stellen notitie zullen wij dit dan ook
onderschrijven en meer inzicht geven over de wijze waarop invulling gegeven wordt aan
dit beleid.

Opdam Q1 2021

cie OR, 27 oktober
2020

2020-
10/182

Woningbouw cat 1 & 2 Het college is aan het kijken naar een locatie voor categorie 1&2 woningen.
De raad wordt hierover geinformeerd.

Dit wordt samen met de notitie woningbouw opgepakt. Opdam Q1 2021

cie OR, 21 oktober
2021

2020-
10/181

Verkeersoverlast
Zevenhuizerlaan

Ph zegt toe te kijken naar een tijdelijke oplossing voor de oversteek
Zuiderloo-Breedelaan.

In de memo “Afronding Verkeersbeleid” (zie toezegging 2019-11/164) is benoemd dat er
bij bewoners behoefte bestaat om vooruitlopend op herinrichting van wegen een
schetsontwerp uit te werken van de nieuwe inrichting van de straat. Dit wordt met
bewoners van de Zevenhuizerlaan verder opgepakt. In de tussentijd wordt gekeken of er
kleinschalige ingrepen mogelijk zijn om de situatie te verbeteren, deze zijn met name
gericht op het verduidelijken van de voorrangssituatie. Grootschalige aanpassingen
worden, uit oogpunt van efficiënte inzet van financiële middelen, meegenomen in de
herinrichting van de Zevenhuizerlaan.

Opdam 1e kwartaal 2021

cie OR, 21 oktober
2021

2020-
10/180

Geluidshinder Schiphol Ph zegt toe de visie van de BRS naar de raad te sturen. Opdam



7-12-2020

cie OR, 16&24
september 2020

2020-
09/177

Wensen en bedenkingen
Concept-RES NHN

Ph bespreekt met de Provincie de ontwikkeling van datacenters. In Nederland neemt de discussie over de wenselijkheid van datacentra toe, zo ook in het
kader van het programma RES. De Nederlandse overheid bepaalt onder welke
voorwaarden bedrijven – en dus ook datacentra – zich hier in Nederland kunnen
vestigen. In de nationale Ruimtelijke Strategie Datacenters zijn uitgangspunten bepaald
voor de vestiging van nieuwe datacenters. Hierbij gaat het onder meer om energie-
efficiëntie, de impact op het elektriciteitsnet, ruimtelijke inpassing en het gebruik van
restwarmte.
Aanvullend attendeert het college de provincie en betrokken gemeenten op de wens om
datacenters naar rato van verbruik te laten meebetalen aan noodzakelijke investeringen
in de RES.

opdam dec 2020 / jan
2021

cie OR, 16&24
september 2020

2020/176 Ambitiedocument
Programma Klimaat

Ph zegt toe de plus variant met scenario’s mbt de kosten te presenteren.
Ph zegt toe aandacht te besteden aan groen en hier middelen voor
beschikbaar te stellen. Doet een voorstel bij de begroting.

De bespreeknotitie is geagendeerd in de commissie OR op 16 december 2020. Opdam 16-12-2020

Raad, 29 juni 2020 2020-
06/174

Groenbeheerplan Ph zegt toe een groenbeheerplan te gaan maken en dat de start in 2021 zal
plaatsvinden aangezien het huidige plan in 2022 afloopt.

Het groenbeheerplan is in concept klaar en wordt op dit moment ambtelijk beoordeeld.
Met name de input vanuit wijkbeheer is hierbij zeer relevant. Zij zijn immers degene die
het dichtst bij de dagelijkse praktijk staan. Om tot een breed gedragen beheerplan te
komen is het van belang deze input mee te nemen in de uiteindelijke versie die aan het
bestuur wordt aangeboden. In het beheerplan groen staan de volgende gegevens:
- Beleidsuitgangspunten die opgenomen zijn uit bestaande beleidsplannen
- Hoeveelheden groen
- Kwaliteitsbeeld van het groen volgens CROW  norm
- Uren en kosten prognose wat nodig is om het groen te onderhouden volgens norm B
kwaliteit CROW
- Een vervangingsplan voor het groen wat gerenoveerd moet worden.

Opdam Q1 2021

Raad, 29 juni 2020 2020-
06/173

Geluidschermen spoor Ph zegt toe de raad te informeren over de financiele gevolgen/meerkosten
van de minischermen langs het spoor na het zomerreces. Inclusief een
voorstel van wat de gemeente kan doen, zodat er knopen worden
doorgehakt. ProRail verwacht namelijk na de zomer met de uitkomsten te
komen. Als deze planning niet gehaald wordt, zal de ph de raad informeren
over het uitlopen van de planning.

Het college moet per schermdeel een keuze maken tussen:
- schanskorfschermen (deze komen 1,5 meter boven het spoor uit en staan op een
afstand van 4,65 m. uit het hart van het spoor)
- mini-schermen (deze komen 0,76 m. boven het spoor uit en staan op een afstand van
1,76 m. uit het hart van het spoor)
Deze keuze moet akoestisch worden doorgerekend. Er moet een nieuw concept
saneringsplan worden vastgesteld en ter inzage gelegd. Voordat het definitieve
saneringsplan kan worden vastgesteld en ingediend bij het ministerie van I&W, moet de
gemeenteraad een besluit hebben genomen over de financiële bijdrage van gemeente
Heiloo. De verwachting is dat de gemeenteraad in maart 2021 wordt gevraagd om daar
een besluit over te nemen.
Het proces is afgestemd met het ministerie van I&W.

Opdam 3e/4e kwartaal
2020

Raad, 29 juni 2020
Raad, 4 november
2019 / Raad, 5
november 2018

2020-
06/172
2019-
11/162
2018-
11/130

t Loo In het 1e kwartaal van 2020 wordt de raad geinformeerd over de voortang
van het project verlevendiging van het Looplein en omgeving. De
kantoorvleugel van het gemeentehuis maakt ook deel uit van de plannen.

Er heeft een raadsinformatieavond plaatsgevonden op 24 november 2020. Opdam 24 november 2020

raad, 15 juni 2020 2020-
06/171

Holleweg 98 Rehoboth Ph zegt toe een toelichting over de vertraagde planning
Voorontwerpbestemmingsplan Holleweg 98 (Rehoboth).

Het project heeft enige tijd stilgelegen. De planning is om komende weken de laatste
puntjes af te handelen waarna de AOK kan worden gesloten en het voorontwerp via
college en commissie OR begin 2021 ter inzage kan worden gelegd. Als alles akkoord is,
wil Ballast Nedam een informatiemiddag/-avond organiseren. Waarschijnlijk medio januari
in Pakhuis Dekker.

Opdam Q1 2021

Raad, 11
november 2019
cie OR, 16 oktober
2019

2019-11-
166
2019-
10/159

RES NHN 11.2. De wensen en bedenkingen vanuit de bespreking in de cie OR
worden door het college meegenomen richting definitieve besluitvorming.
10.2. Participatie en draagvlak bij de RES krijgt een serieuze plek in het
proces.
10.3. Heeft oog voor de inwoners die geen middelen hebben om te
verduurzamen, heeft een aantal maatregelen in petto.

11.2 de wensen en bedenkingen worden meegenomen in de zogenaamde reactienota
concept RES NHN, die half december zal worden vastgesteld door de colleges in NHN.
10.2  Voor de fase naar de definitieve RES (periode december 2020-juli 2021) wordt nu
een plan van aanpak opgesteld, dat eind november/begin december aan het college
wordt voorgelegd.
10.3 Binnenkort wordt een  gemeentelijke subsidie actief voor het verduurzamen van
woningen (max €2.500,-). Daarnaast geldt de Subsidie Reductie Energieverbruik voor
kleinen maatregelen (max. €70,-).
De Rijksdienst voor ondernemend Nederland verstrekt daarnaast de Subsidie
energiebesparing eigen Huis. Op de website van Duurzaam Bouwloket kan tevens de
‘subsidiewijzer’ worden geraadpleegd.

Het betreffen echter subsidies voor het verduurzamen van de woning en niet voor het
energieproductie (bijv.  zonnepanelen).

Opdam 11.2 half dec.

10.2 half dec.

raad, 4 november
2019

2019-
11/164

Verkeerbeleidsplan De effecten van het verkeersbeleidsplan en het advies van de Denktank
worden  bestudeerd en besproken. Zodra de effecten bekend zijn, zal de Ph
een themabijeenkomst organiseren over dit onderwerp. Gestreefd wordt dit
voor het eind van het jaar te doen

Het verkeersbeleidsplan is besproken in de commissie OR op 18 november 2020. Opdam 18-11-2020
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Raad, 4 november
2019

2019-
11/163

Fietsparkeren Legt de raad in het voorjaar 2020 een plan voor over het parkeren van
fietsen bij het station. Dit plan wordt ontwikkeld in overleg met ProRail. Voor
de fietsparkeerplekken in de stationsomgeving waar de gemeente zelf over
gaat, wordt nu overlegd met omwonenden. Streven is voor het eind van het
jaar met de betrokkenen te hebben gesproken.

In het BO Mirt is inmiddels onze aangevraagde subsidie toegekend voor uitbreiding van
400 maaiveldplekken op korte termijn en een onderzoek naar het fietsparkeren, de
toegang tot het station en de aantrekkelijkheid van de omgeving op de lange termijn.
Movares heeft in de tussentijd de mogelijkheden opgemeten en een aantal varianten
getekend. Dat is de basis van een plan, nu in ontwikkeling, niet alleen over de plaatsing
van rekken, maar ook over handhaving, communicatie en bewegwijzering. Dat plan gaan
we in het voorjaar voorleggen aan omwonenden, bedrijven en gebruikers.

Opdam Q1/Q2 2021

Raad, 12 juni 2019 2019-
06/151

Grondstoffenplan 2019-
2025

Ph zegt toe de uitvoering van het grondstoffenplan te monitoren en aan het
eind van het eerste kwartaal 2020 een evaluatiemoment in te bouwen. Dit
wordt teruggekoppeld aan de commissie OR. Hier wordt ook de
communicatie en de feedback van de inwoners in meegenomen. Er is
aandacht voor maatwerk voor bepaalde doelgroepen.

De uitrol van de grondstoffenplan bevindt zich in het finale stadium. De mini-containers
zijn uitgedeeld. Er is een besluit genomen over de ondergrondse container locaties. De
werken zijn gestart. Er is gecommuniceerd over het nieuwe beleid, mini-containers,
ondergrondse containers en variabele heffing. Nu de raad het tarief vastgesteld heeft,
start er een campagne over de variabele heffing en het tarief. Er is een
raadsinformatiebrief onderweg die u uitvoerig informeert over de uitrol. Eind eerste
kwartaal 2021 komen wij met een eerste rapportage over de effecten van de
geïmplementeerde maatregelen.

Opdam Q1 2021

cie. OR, 17 april
2019

2019-
04/146

Bomenkap in Heiloo 1. Ph zegt toe dat er een rondleiding/fietstocht door het dorp wordt
georganiseerd.

Als gevolg van Corona worden vooralsnog geen mogelijkheden gezien om deze
rondleiding te organiseren.

Opdam niet bekend

Raad, 5 november
2018

2018-
11/131

Tiny Houses Er komt een stedenbouwkundige verkenning naar een
kleinschalig experiment met Tiny Houses op een inbreilocatie.

Het betreffende plan Tiny Houses is niet van de grond gekomen. Het blijkt lastig om op
basis van wetgeving dergelijke initiatieven binnen de gemeente Heiloo te faciliteren. Het
gaat hier uiteindelijk toch om een specifieke doelgroep welke een bepaalde levensstijl
nastreeft. Inmiddels is er voor deze locatie een planinitiatief in onderzoek welke zou
kunnen aansluiten bij het thema ‘klein wonen’. Met betrekking tot Tiny Houses heeft de
initiatiefnemer het plan ingetrokken.

Opdam

cie. OR, 19
september 2018

2018-
09/128

Beeldkwaliteitsplan
Aansluiting A9

Ph zegt toe 1. aandacht te besteden aan de uitwerking van de ecologische
verbindingszones.

Dit aspect is intern (ambtelijk) besproken met de beleidsmedewerker groen. Vooralsnog
was er geen aanleiding om extra ecologische verbindingszones aan te leggen. Dit punt
wordt in het IPM-team aangehouden totdat de aannemer geselecteerd is en het ontwerp
door hem wordt uitgewerkt. De aanbesteding is tot nader orde uitgesteld i.v.m. de
aanhouding van de beroepen op het bestemmingsplan door de RvS (i.h.k.v. het
Programma Aanpak Stikstof). Ecologische verbindingszones kunnen bij de nadere
detaillering ter overweging worden meegegeven aangezien de ‘doorsteken’ naar de
agrarische gronden aan de oostkant wellicht toch nog zullen wijzigen.

Opdam

Raad, 7 november
2016

2016-11/73 Programmabegroting 2017
- Holle Kiezen

Ph gaat in gesprek over de zogenaamde Holle Kies aan de
Zevenhuizerlaan. Als er zich een oplossing aandient, dan gaat het college
daarmee aan de slag. Desnoods met externe inhuur.

2. Zevenhuizerlaan 3/3a (voormalige supermarkt); De gemeente heeft geruime tijd
geleden een aantal gesprekken gevoerd met de eigenaar. Hem is geadviseerd juridisch
advies in te winnen omtrent beëindiging van de kraaksituatie. Het initiatief ligt bij de
eigenaar.
6. Hoek Kennemerstraatweg/Heilooer Tolweg; De projectontwikkelaar heeft contact
opgenomen met de gemeente met het verzoek om de mogelijkheden te onderzoeken
voor sanering van het terrein en de bouw van een aantal vrijstaande woningen mogelijk
te maken. De gemeente heeft met de eigenaar gesproken en het initiatief ligt nu bij hem.
7. Winkelrij Raadhuisweg; Twee panden zijn weer ingevuld. Een staat nu nog leeg. De
leegstand rond winkelcentrum t Loo zal in het perspectief van de verlevendiging van
dorpscentrum van Heiloo worden opgepakt.
Raadhuisweg 9 en 10 zijn gekocht door een projectontwikkelaar die een plan voor
woningbouw op deze locatie ontwikkelt.

Opdam


